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Protokół Nr L/2023 

z L Sesji Rady Miejskiej w Józefowie, która odbyła się w dniu 23 listopada 2023 r.  

w Miejskim Ośrodku Kultury w Józefowie przy ul. Krótkiej 9. Sesji przewodniczył 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Józefowie Jerzy Hajduk. Protokolant sesji Justyna Łepik. 

Na stan 14 radnych obecnych było 13 radnych.  

Radni obecni: 

 

Berdzik Regina 

Berdzik Łukasz 

Gontarz Dominika Krystyna 

Hajduk Jerzy Stefan 

Kudełka Henryk 

Kudełka Maria Jadwiga 

Kudełka Jan 

Kuchciak Danuta 

Kusa Ewa Anna 

Łokaj Andrzej 

Ostasz Marta 

Sitarz Teresa 

Zielonka Jan 

 

Spoza Rady udział w sesji wzięli: 

Burmistrz Józefowa Roman Dziura, Zastępca Burmistrza Paweł Wielgan, Skarbnik gminy 

Małgorzata Giełczyk, Sekretarz gminy Robert Rabiega, Poseł na Sejm RP Małgorzata 

Gromadzka, Radna Powiatu Biłgorajskiego Teresa Nowak, dyrektorzy i kierownicy jednostek 

podległych, przewodniczący zarządów osiedli i sołtysi oraz zaproszeni goście. 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLIX sesji Rady Miejskiej w Józefowie. 

4. Informacja Burmistrza o swojej pracy od ostatniej sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych interpelacjach i udzielonych 

odpowiedziach. 

6. Przyjęcie informacji dotyczącej realizacji zadań oświatowych. 

7. Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych radnych Rady Miejskiej  

i  oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu Miejskiego wydających decyzję 

administracyjne w imieniu Burmistrza i kierowników gminnych jednostek za 2023 r. 

 

 



8. Podjęcie uchwał: 

8.1. w sprawie przejęcia przez Gminę Józefów od Zarządu Województwa Lubelskiego 

prowadzenia zadania publicznego - zarządzania drogami wojewódzkimi Nr 853 i Nr 

849 w zakresie bieżącego utrzymania w granicach administracyjnych miasta Józefów,  

8.2. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie działki położonej w obrębie ewidencyjnym 

Józefów, 

8.3. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie działki położonej w obrębie ewidencyjnym 

Józefów, 

8.4. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie działki położonej w obrębie ewidencyjnym 

Józefów, 

8.5. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie działki położonej w obrębie ewidencyjnym 

Józefów, 

8.6. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie działek położonych w obrębie ewidencyjnym 

Józefów, 

8.7. w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku 

rolnego na 2024 rok, 

8.8. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

pomocy  w zakresie dożywiana w formie świadczenia pieniężnego na zakup 

żywności lub posiłku w ramach rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” 

na lata 2024-2028, 

8.9. w sprawie przyjęcia wieloletniego gminnego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania na lata 2024-2028, 

8.10. w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej, 

8.11. w sprawie przekształcenia mieszkań chronionych wspieranych w mieszkania 

wspomagane i ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt, 

8.12. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze 

 i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz tryb ich pobierania, a także 

szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług 

sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania tych usług, 

8.13. w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez Gminny Klub Dziecięcy 

"Kajtek" w Józefowie, 

8.14. w sprawie uchwalenia regulaminu określającego wysokość oraz warunki 

przyznawania nauczycielom zatrudnionym w szkołach i placówkach oświatowych, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Józefów, dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe, godziny doraźnych zastępstw oraz innych 

świadczeń wynikających ze stosunku pracy nauczycieli. 

8.15.  w sprawie wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej, 

8.16. w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na rok 2023. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad.       



    

Do punktu pierwszego: 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Hajduk o godz. 10:00 otworzył  L sesję, powitał Panią 

Małgorzatę Gromadzką, Panie i Panów radnych, Burmistrza Józefowa Romana Dziurę 

i współpracowników,  p. Katarzynę Duchę pracownika Biura Posła Małgorzaty Gromadzkiej, 

Teresę Nowak, przewodniczących zarządów osiedli i sołtysów, dyrektorzy i kierownicy 

jednostek podległych, przewodniczący zarządów osiedli i sołtysi oraz zaproszeni goście. 

Wszyscy zebrani na sesji uczcili minutą ciszy pamięć zmarłego radnego ś.p. Grzegorza 

Berdzika. 

Do punktu drugiego: 

Na podstawie  listy obecności Przewodniczący Rady Jerzy Hajduk stwierdził, że 

w sesji uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał zgodnie z art. 14 ustawy z dnia 8 

marca 1990 roku o samorządzie gminnym. Na wniosek Burmistrza Józefowa Przewodniczący 

wprowadził projekt uchwały regulaminu cmentarza komunalnego w Józefowie. Lista 

obecności stanowi załącznik do protokołu.  Rada w wyniku głosowania przyjęła porządek 

obrad jednogłośnie, 13 głosami „za”.  

Do punktu trzeciego : 

Przewodniczący Rady Jerzy Hajduk poinformował zebranych, że protokół z XLIX sesji 

był wyłożony do wglądu w pokoju Nr. 15 Urzędu Miejskiego w Józefowie, obecnie znajduje 

się na stole u radnych. Uwag do protokołu nie zgłoszono. Rada w wyniku przeprowadzonego 

głosowania przyjęła protokół z obrad XLIX sesji Rady Miejskiej w Józefowie, jednogłośnie 

13 głosami „za”. 

Do punktu czwartego: 

Pani Małgorzata Gromadzka zabrała głos.  

Burmistrz Józefowa przedstawił informację o swojej pracy od ostatniej sesji. Informacja 

stanowi załącznik do protokołu.  

  Do punktu piątego: 

Przewodniczący poinformował o złożonych  interpelacjach na poprzedniej sesji. 

Do punktu szóstego: 

Pani Renata Bednarczyk przedstawiła informację dotyczącą realizacji zadań oświatowych. 

Do punktu siódmego: 

Przewodniczący odczytał informację o wynikach analizy oświadczeń majątkowych 

radnych Rady Miejskiej w Józefowie.  



Pan Robert Rabiega odczytał informację o wynikach analizy oświadczeń majątkowych 

pracowników Urzędu Miejskiego wydających decyzję administracyjne w imieniu Burmistrza 

i kierowników gminnych jednostek za 2023 r. 

Przewodniczący ogłosił 10 min. przerwę. 

Do punktu ósmego: 

Przewodniczący Rady Jerzy Hajduk odczytał projekt uchwały w sprawie przejęcia przez 

Gminę Józefów od Zarządu Województwa Lubelskiego prowadzenia zadania publicznego - 

zarządzania drogami wojewódzkimi Nr 853 i Nr 849 w zakresie bieżącego utrzymania 

w granicach administracyjnych miasta Józefów. W wyniku przeprowadzonego głosowania 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie 13 głosami „za”. 

Przewodniczący Rady Jerzy Hajduk odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie działki położonej w obrębie ewidencyjnym Józefów. W wyniku przeprowadzonego 

głosowania Rada podjęła uchwałę jednogłośnie 13 głosami „za”. 

Przewodniczący Rady Jerzy Hajduk odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie działki położonej w obrębie ewidencyjnym Józefów. W wyniku przeprowadzonego 

głosowania Rada podjęła uchwałę jednogłośnie 13 głosami „za”. 

Przewodniczący Rady Jerzy Hajduk odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie działki położonej w obrębie ewidencyjnym Józefów. W wyniku przeprowadzonego 

głosowania Rada podjęła uchwałę jednogłośnie 13 głosami „za”. 

Przewodniczący Rady Jerzy Hajduk odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie działki położonej w obrębie ewidencyjnym Józefów. W wyniku przeprowadzonego 

głosowania Rada podjęła uchwałę jednogłośnie 13 głosami „za”. 

Przewodniczący Rady Jerzy Hajduk odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie działek położonych w obrębie ewidencyjnym Józefów. W wyniku przeprowadzonego 

głosowania Rada podjęła uchwałę jednogłośnie 13 głosami „za”. 

Przewodniczący Rady Jerzy Hajduk odczytał projekt uchwały w sprawie w sprawie obniżenia 

średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2024 rok. W 

wyniku przeprowadzonego głosowania Rada podjęła uchwałę jednogłośnie 13 głosami „za”. 

Przewodniczący Rady Jerzy Hajduk odczytał projekt uchwały w sprawie podwyższenia 

kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy  w zakresie dożywiana w 

formie świadczenia pieniężnego na zakup żywności lub posiłku w ramach rządowego 

programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. W wyniku przeprowadzonego 

głosowania Rada podjęła uchwałę jednogłośnie 13 głosami „za”. 

Przewodniczący Rady Jerzy Hajduk odczytał projekt uchwały w sprawie w sprawie przyjęcia 

wieloletniego gminnego programu osłonowego w zakresie dożywiania na lata 2024-2028. W 

wyniku przeprowadzonego głosowania Rada podjęła uchwałę jednogłośnie 13 głosami „za”. 



Przewodniczący Rady Jerzy Hajduk odczytał projekt uchwały w sprawie w sprawie 

określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej. W wyniku 

przeprowadzonego głosowania Rada podjęła uchwałę jednogłośnie 13 głosami „za”. 

Przewodniczący Rady Jerzy Hajduk odczytał projekt uchwały w sprawie w sprawie 

przekształcenia mieszkań chronionych wspieranych w mieszkania wspomagane i ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt. W wyniku przeprowadzonego 

głosowania Rada podjęła uchwałę jednogłośnie 13 głosami „za”. 

Przewodniczący Rady Jerzy Hajduk odczytał projekt uchwały w sprawie szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat oraz tryb ich pobierania, a także szczegółowych warunków przyznawania usług 

sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania tych usług. W 

wyniku przeprowadzonego głosowania Rada podjęła uchwałę jednogłośnie 13 głosami „za”. 

Przewodniczący Rady Jerzy Hajduk odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za 

świadczenia udzielane przez Gminny Klub Dziecięcy "Kajtek" w Józefowie. W wyniku 

przeprowadzonego głosowania Rada podjęła uchwałę jednogłośnie 13 głosami „za”. 

Przewodniczący Rady Jerzy Hajduk odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

regulaminu określającego wysokość oraz warunki przyznawania nauczycielom zatrudnionym 

w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Józefów, dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe, godziny doraźnych 

zastępstw oraz innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy nauczycieli. W wyniku 

przeprowadzonego głosowania Rada podjęła uchwałę jednogłośnie 13 głosami „za”. 

Przewodniczący Rady Jerzy Hajduk odczytał projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian w wieloletniej prognozie finansowej. W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada 

podjęła uchwałę jednogłośnie 13 głosami „za”. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Hajduk odczytał projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian do uchwały budżetowej na rok 2023. W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada 

podjęła uchwałę jednogłośnie 13 głosami „za”. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Hajduk odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Regulaminu Cmentarza Komunalnego w Józefowie. W wyniku przeprowadzonego 

głosowania Rada podjęła uchwałę jednogłośnie 13 głosami „za”. 

 

Do punktu dziewiątego: 

Sprawy różne: 

 

Radny Andrzej Łokaj podziękował za wykonane dywaniki asfaltowe na Tarnowoli i prosił 

o utwardzenie poboczy. Podziękował za inwestycje w Brzezinach, Górecku. 



Radny Henryk Kudełka podziękował za wykonaną altanę w Stanisławowie i prosił o 

wykonanie placu zabaw przy altance. 

Radna Dominika Gontarz prosiła o uzupełnienie ubytków w jezdni po kanalizacji, 

o przekopanie rowów w miejscowości Majdan Nepryski, o zabranie znaków drogowych 

leżących na poboczach, o przełożenie chodnika od „wygonu” do p. Karpińskiego. 

Radna Ewa Kusa podziękowała za wykonanie wiaty przystankowej w Długi Kącie, prosiła 

o wykonanie  po drugiej stronie takiej samej wiaty. 

Radna Regina Berdzik podziękowała za wykonanie łącznika pomiędzy Długim Kątem -Osadą 

a drogą w kierunku Samsonówka, prosiła o postawienie znaku ustąp pierwszeństwa. 

 

Pani Maria Rysztak- dyrektor SP w Majdanie Nepryskim podziękował za wykonane remonty, 

inwestycje  w szkole podstawowej. Poinformowała, że w tym roku  wypada 50 lat istnienia 

szkoły podstawowej w Majdanie Nepryskim. Zaprosiła na uroczystości 50-lecia szkoły na 

wiosnę 2024 r.  

Podziękowała za wykonanie asfaltu na ulicy Targowej i prosiła o wykonanie chodnika. 

 

Burmistrz Roman Dziura poinformował o przyjętych uchwałach na dzisiejszej sesji dot. 

nabycia działek. 

Do punktu dziesiątego: 

Zamknięcia L sesji Rady Miejskiej w Józefowie dokonał Przewodniczący Rady Jerzy 

Hajduk dziękując paniom, panom Radnym, wszystkim obecnym na sali. Na tym protokół 

zakończono i podpisano. 

 

 

Protokolant:  Przewodniczący 

Rady 

 

Justyna Łepik  Jerzy Hajduk 


